
PROTOKÓŁ 
wspólnego posiedzenia  

stałych Komisji Rady Gminy Skąpe  
z dnia 19 kwietnia 2023 r. 

 
 Przewodniczący Rady Gminy Mariusz Kuźmicz, przywitał na wspólnym posiedzeniu 
Komisji zebranych radnych, Wójta Gminy Zbigniewa Wocha, Sekretarz Gminy Alicję Hoppen-
Anyszko, Skarbnika Gminy Brygidę Sewohl oraz  Kierownika OPS w Skąpem i sekretarza 
Gminnej Komisji Rozwiązywania Problemów Alkoholowych w Skąpem Artura Macula. 
Następnie zaproponował swoją kandydaturę na prowadzącego wspólne posiedzenie stałych 
Komisji Rady Gminy Skąpe. Ponieważ innych kandydatów nie zgłoszono, w wyniku 
głosowania Radny Mariusz Kuźmicz został wybrany na prowadzącego obrady. Poinformował, 
że na stan 15 radnych, obecnych jest 14 osób (lista obecności w załączeniu).  
Następnie odczytał porządek posiedzenia, do którego zaproponował wprowadzić projekt 
uchwały w sprawie przekazania środków finansowych na Fundusz Wsparcia Policji. Innych 
zmian nie zgłoszono, a porządek obrad w wyniku głosowania przedstawia się następująco: 
1. Sprawozdanie z działalności OPS za 2022 rok.  
2. Sprawozdanie z działalności GKRPA w Skąpem za 2022 rok. 
3. Oświetlenie na terenie gminy – weryfikacja wniosków dotyczących nowych punktów 

świetlnych. 
4. Windykacji należności za gospodarowanie odpadami komunalnymi za 2022 rok. 
5. Informacja dotycząca dochodów i wydatków w 2022 roku w związku z trwającym stanem 

epidemii SARS-CoV-2 ogłoszonym Rozporządzeniem Ministra Zdrowia z dnia 
20.03.2020r. w sprawie ogłoszenia na obszarze Rzeczypospolitej Polskiej stanu epidemii. 

6. Zaopiniowanie projektów uchwał w sprawie: 
a) wyrażenia zgody na zawarcie umów dzierżawy i najmu w trybie bezprzetargowym na 

czas nieoznaczony,  
b) ustanowienia pomnika przyrody, 
c) ustanowienia pomnika przyrody, 
d) ustanowienia pomnika przyrody, 
e) ustanowienia pomnika przyrody, 
f) wyrażenia zgody na nieodpłatne nabycie do zasobów mienia gminnego nieruchomości 

stanowiącej własność Skarbu Państwa, której dysponentem jest Krajowy Ośrodek 
Wsparcia Rolnictwa, 

g) przyjęcia statutu związku powiatowo-gminnego pod nazwą Świebodziński Związek 
Powiatowo-Gminny, 

h) określenia sezonu kąpielowego w 2023 roku na terenie Gminy Skąpe, 
i) określenia wymagań, jakie powinien spełniać przedsiębiorca ubiegający się o 

uzyskanie zezwolenia w na prowadzenie działalności w zakresie opróżniania 
zbiorników bezodpływowych lub osadników w instalacjach przydomowych 
oczyszczalni ścieków i transportu nieczystości ciekłych, 

j) o zmianie uchwały w sprawie uchwały budżetowej Gminy Skąpe na 2023 rok, 
k) o zmianie uchwały w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Skąpe na lata 2023-2029, 
l) przekazania środków finansowych na Fundusz Wsparcia Policji. 

7. Sprawy różne.  
8. Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia. 
9. Zamknięcie obrad. 
 
Ad. 1 Sprawozdanie z działalności OPS za 2022 rok. 

Kierownik Ośrodka Pomocy Społecznej Artur Macul omówił sprawozdanie 
z działalności OPS za 2022 rok (w załączeniu do niniejszego protokołu). 
Nie wniesiono uwag ani zapytań. 
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Ad. 2 Sprawozdanie z działalności GKRPA w Skąpem za 2022 rok. 
Sekretarz GKRPA w Skąpem Artur Macul omówił sprawozdanie z działalności komisji 

za 2022 rok (w załączeniu do niniejszego protokołu). 
Radny Bartosz Derejczyk zapytał czy zatrzymane przez policję osoby nietrzeźwe są 

przewożone do izby wytrzeźwień i czy gmina za to płaci. 
Artur Macul odpowiedział, że gmina nie ponosi kosztów z tytułu zatrzymania 

i przewiezienia osoby nietrzeźwej. Gmina nie ma podpisanej umowy z izbą wytrzeźwień 
i nietrzeźwi zatrzymani zawożeni są na komendę w Świebodzinie, gdzie płacą mniej niż 
w izbie.  
 
Ad. 4 Windykacji należności za gospodarowanie odpadami komunalnymi za 2022 rok 

Skarbnik Gminy Brygida Sewohl omówiła przekazaną radnym informację nt. windykacji 
należności za gospodarowanie odpadami komunalnymi za 2022 rok (w załączeniu do 
niniejszego protokołu). Poinformowała, że na dzień dzisiejszy 342 osoby zalegają 
z płatnościami z czego największe zadłużenie wynosi ok. 7.500,00 zł, a 142 osoby zalegają 
z płatnościami poniżej 100 zł. W ramach prowadzonych podstępowań windykacyjnych 
wysyłane są upomnienia i wystawiane tytuły wykonawcze.  

Radny Ryszard Pawelski zastanawia się jak tłumaczyć ewentualną kolejną podwyżkę 
za śmieci mieszkańcom, w sytuacji zaległości na kwotę prawie 160 tys. zł.  

Radny Andrzej Kałużny zastanawia się czy osoby posiadające zadłużenie biorą zasiłki 
z pomocy społecznej i czy ewentualnie można by ściągnąć dług z tych środków. 

Skarbnik wyjaśniła, że zasiłki to środki wolne od egzekucji.  
Radna Urszula Bronisz zapytała o zadłużenia w podziale na poszczególne 

miejscowości. 
Skarbnik po uzyskaniu dokładnych informacji od pracownika merytorycznego 

przedstawiła wielkość zaległości w podziale na poszczególne miejscowości gminy 
(w załączeniu do niniejszego protokołu). 
 
Ad. 5 Informacja dotycząca dochodów i wydatków w 2022 roku w związku z trwającym 
stanem epidemii SARS-CoV-2 

Skarbnik Gminy Brygida Sewohl przedstawiła informację dotyczącą dochodów 
i wydatków w 2022 roku w związku z trwającym stanem epidemii SARS-CoV-2 ogłoszonym 
Rozporządzeniem Ministra Zdrowia z dnia 20.03.2020r. w sprawie ogłoszenia na obszarze 
Rzeczypospolitej Polskiej stanu epidemii (w załączeniu do niniejszego protokołu). 
 
Radny Piotr Olszewski opuścił obrady o godz. 9.10. 
 
Ad. 3 Oświetlenie na terenie gminy – weryfikacja wniosków dotyczących nowych 
punktów świetlnych 
 Wójt Zbigniew Woch poinformował, że w 2022 r. na oświetlenie uliczne wydatkowana 
została kwota 160 tys. zł na budowę 15 punktów oświetleniowych w Niesulicach i 23 punktów 
Ciborzu. Zadanie było realizowane siłami referatu gospodarki komunalnej. W budżecie na 
2023 r. zapisana jest kwota 66 tys. zł. Do urzędu wpłynęły następujące wnioski: 
1) Kalinowo – wniosek sołectwa oprócz budowy progów zwalniających i chodnika dotyczył 

doświetlenia przystanku autobusowego. Zostało zlecone zawieszenie lampy na 
istniejącym słupie; 

2) Niesulice oświetlenie ulic - Leśnej, Topolowej, Akacjowej i Brzozowej. Wnioskodawczyni 
pisze od 10 lat, ale wtedy stał tam jeden dom. Dwie z wymienionych ulic nie są gminnymi, 
natomiast doświetlenie ul. Leśnej ok. 4 lampy byłoby wskazane również z uwagi na 
zlokalizowany parking gminny; 

3) Zawisze – doświetlenie dojazdu do bloku. Aby postawić lampę w żądanym miejscu, 
niezbędna jest budowa trzech punktów. Istniejąca tam sieć należy do ENEA. Wójt wystąpił 
o przygotowanie wyceny na trzy lampy. Opiewa ona na kwotę 35 tys. zł. Gdybyśmy chcieli 
wykonać zadanie sami wyszłoby może nieco taniej;   
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4) Radny Andrzej Stańczak przypomniał o wnioskowanej przez niego lampie przy cmentarzu 
komunalnym w Pałcku; 
Radny Bartosz Derejczyk przypomniał o dwóch wnioskowanych lokalizacjach: 

5) ul. Mała i ul. Strumykowa w Ołoboku – 4 punkty; 
6) doświetlenie dojazdu z ul. Wojciechowskiego do osiedla leśnego – 2 lampy; 
7) Wójt poinformował, że przygotowana na Niesulice dokumentacja obejmowała 30 punktów 

świetlnych. W 2022 r. wykonanych zostało 15 i logika podpowiada żeby kontynuować. 
Koszt realizacji pozostałych 15 punktów wyniósłby ok. 44 tys. zł. Inwestycję można by 
ewentualnie podzielić na dwa etapy i wtedy budowa 8 pkt wyniosłaby ok. 26 tys. zł 
i pozostałych 7 – 23 tys. zł. 
Radny Tomasz Roskowiński dodał, że w tamtym rejonie jest jeszcze jedno miejsce do 
doświetlenia z dużą odległością między istniejącymi lampami.  

Wójt zapytał radnych o zdanie jakie lokalizacje proponują do wykonania w bieżącym roku 
budżetowym i ewentualnie w jakim zakresie.  
 Radny Andrzej Kałużny zapytał jak długo ważne jest pozwolenie na budowę. 
 Wójt odpowiedział, że między poszczególnymi etapami inwestycji nie może minąć 
więcej niż dwa lata.  Następnie Wójt dodał, że na sieci Enea jest chyba 56 lamp gminnych. 
Zlecimy wycenę tego mienia i zobaczymy ile dodatkowych punktów Enea będzie nam w stanie 
za to postawić. Następnie Wójt odniósł się do lokalizacji oświetlenia do osiedla leśnego 
w Ołoboku, gdzie na małym odcinku są 24 mieszkania. Poinformował, że obiecał 
mieszkańcom, że najpierw podejmie działania związane z przejęciem drogi. W związku z tym, 
że proces komunalizacji się zakończył, możemy powrócić do tematu budowy oświetlenia. 
Ponieważ liczba osób zamieszkałych przy konkretnych lokalizacjach ma znaczenie, Wójt 
obiecał, że na sesję lub po przygotuje analizę zagęszczenia domów we wspomnianych 
lokalizacjach wraz z symulacją kosztową.  
 
 
Ad. 6 Zaopiniowanie projektów uchwał 

Sekretarz Gminy Alicja Hoppen-Anyszko poinformowała, że projekty uchwał nie były 
jeszcze zweryfikowane przez radcę prawnego. Ewentualne zmiany, będące wynikiem 
weryfikacji, będą omówione na sesji.   
a) Sekretarz Gminy Alicja Hoppen-Anyszko omówiła projekt uchwały w sprawie wyrażenia 

zgody na zawarcie umów dzierżawy i najmu w trybie bezprzetargowym na czas 
nieoznaczony. Poinformowała, że minął okres obowiązywania umów z dotychczasowymi 
dzierżawcami i najemcami i złożyli oni wnioski o ich ponowne zawarcie.  
W wyniku głosowań komisje jednogłośnie pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały – 
kierując go pod obrady sesji. 

b) – e) Sekretarz Gminy Alicja Hoppen-Anyszko omówiła projekty uchwał w sprawie 
ustanowienia pomnika przyrody. Poinformowała, że o uznanie przedmiotowych drzew za 
pomniki przyrody złożone były petycje, pozytywnie rozpatrzone. Omawiane projekty 
uchwał zostały pozytywnie zaopiniowane przez Dyrektora Regionalnego Ochrony 
Środowiska, a uwzględnione w projektach imiona, były propozycjami konkretnych sołectw. 
W wyniku głosowań komisje jednogłośnie pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały – 
kierując go pod obrady sesji. 

f) Sekretarz Gminy Alicja Hoppen-Anyszko omówiła projekt uchwały w sprawie wyrażenia 
zgody na nieodpłatne nabycie do zasobów mienia gminnego nieruchomości stanowiącej 
własność Skarbu Państwa, której dysponentem jest Krajowy Ośrodek Wsparcia 
Rolnictwa. Poinformowała, że ze środków własnych i unijnych wybudowana została 
pieszo – rowerowa ścieżka turystyczna o nawierzchni z kostki betonowej biegnącą od 
budowli piętrzącej do jeziora Niesłysz. Warunkiem zgody udzielonej przez Agencję 
Nieruchomości Rolnych na inwestycję pn. „Rozbiórka na dz. nr 364, obręb Borów 0001 
Borów, gm. Świebodzin części grobli i budowa w tym miejscu mostu – kładki”. było m. in. 
dokonanie podziału przez Gminę i na jej koszt ustalenie linii brzegowej kanału 
znajdującego się na nieruchomości, a następnie przejęcie wydzielonej części zgodnie z 



4 
 

obowiązującymi przepisami. Mając powyższe na uwadze, Gmina w 2022 r. na własny 
koszt dokonała wydzielenia trasy pieszo – rowerowej z działki nr ewid. 364 obręb Borów. 
Wójt Zbigniew Woch dodał, że wystąpimy z pismem do Gminy Świebodzin o zrzeczenie 
się prawa nabycia do tej działki, bo leży ona w granicach tej gminy. 
W wyniku głosowań komisje jednogłośnie pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały – 
kierując go pod obrady sesji. 

g) Sekretarz Gminy Alicja Hoppen-Anyszko omówiła projekt uchwały w sprawie przyjęcia 
statutu związku powiatowo-gminnego pod nazwą Świebodziński Związek Powiatowo-
Gminny. Poinformowała, że projekt statutu został uzgodniony z organem nadzoru 
i w takich kształcie będzie przyjmowany przez 4 samorządy. 
W wyniku głosowań komisje jednogłośnie pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały – 
kierując go pod obrady sesji. 

h) Sekretarz Gminy Alicja Hoppen-Anyszko omówiła projekt uchwały w sprawie określenia 
sezonu kąpielowego w 2023 roku na terenie Gminy Skąpe. Wyjaśniła, że w terminie do 
15 maja uchwała taka musi być podjęta a na terenie naszej gminy w bieżącym roku będzie 
funkcjonowało jedno kąpielisko przy tzw. plaży lumelowskiej. 
W wyniku głosowań komisje jednogłośnie pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały – 
kierując go pod obrady sesji. 

i) Sekretarz Gminy Alicja Hoppen-Anyszko omówiła projekt uchwały w sprawie określenia 
wymagań, jakie powinien spełniać przedsiębiorca ubiegający się o uzyskanie zezwolenia 
w na prowadzenie działalności w zakresie opróżniania zbiorników bezodpływowych lub 
osadników w instalacjach przydomowych oczyszczalni ścieków i transportu nieczystości 
ciekłych. Wyjaśniła, że podjęcie uchwały ma na celu dostosowanie prawa miejscowego 
do  ww. ustawą. 
W wyniku głosowań komisje jednogłośnie pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały – 
kierując go pod obrady sesji. 

j) Skarbnik Gminy Brygida Sewohl przedstawiła zmiany do projektu uchwały o zmianie 
uchwały w sprawie uchwały budżetowej Gminy Skąpe na 2023 rok.  
W omawianym projekcie zwiększono środki z Funduszu Pomocy o kwoty: 
-128,12zł na obsługę nadania numeru PESEL, 
- 20.378,00zł na edukację dzieci 
i przeznaczono je na wydatki na realizację zadań na rzecz pomocy obywatelom Ukrainy, 
którzy przybyli na terytorium Rzeczypospolitej Polskiej w związku z działaniami wojennymi 
prowadzonymi na terytorium tego państwa 
Zwiększono dochody o kwotę 13.260,00zł otrzymane z funduszu Przeciwdziałania 
COVID-19 i przeznaczono na wypłaty dodatków elektrycznych dla gospodarstw 
domowych. 
Przeznaczono 6.000,00zł na wpłatę na państwowy fundusz celowy - Fundusz Wsparcia 
Policji z przeznaczeniem na opłacenie dodatkowych służb policjantów na terenie Gminy 
Skąpe. 
Zwiększono wydatki na usługi rzeczoznawcze o 20.000,00zł. 
Zwiększono wydatki na dotację na rzecz seniorów o 500zł, a zmniejszono o tę kwotę 
dotację na krzewienie kultury muzycznej oraz twórczości ludowej. 
Zwiększono wydatki na zadanie pn. "Budowa Stacji Uzdatniania Wody oraz sieci 
wodociągowej wraz z systemem pomiarowym na potrzeby zapewnienia dostawy wody 
pitnej dla turystycznej części Gminy Skąpe" o 323.389,66zł. Zadanie to jest wpisane jako 
przedsięwzięcie w Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy Skąpe i łącznie zwiększa się 
nakłady na roboty budowlane dla tej inwestycji o ponad 385.000,00zł, ponieważ 
najkorzystniejsza oferta w ogłoszonym przetargu wyniosła 4.781.502,22zł, co przekracza 
pierwotnie zabezpieczone środki na realizację tej inwestycji. Zadanie jest 
współfinansowane ze środków Rządowego Funduszu Inwestycji Lokalnych oraz 
Rządowego Funduszu Polski Ład. 
Zwiększono wydatki na potrzeby funkcjonowania urzędu o 26.610,34zł. 
Zwiększono dochody z tytułu opłaty adiacenckiej o 26.000,00zł. 
Zmieniono klasyfikację budżetową w funduszach sołeckich. 
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W związku z pozyskaną informacją o przyznaniu Gminie Skąpe dofinansowania 
z samorządu województwa lubuskiego na Budowę studni głębinowej na potrzeby 
nawadniania boiska sportowego w Pałcku zwiększa się dochody i wydatki na to zadanie 
do kwoty 60.000,00zł. Planowane dochody stanowią 50% przewidywanych kosztów 
realizacji inwestycji. 
Zwiększono przychody z tytułu nadwyżki z lat ubiegłych o 380.000,00zł 
Odpowiednio zaktualizowano część normatywną uchwały oraz załączniki. 
Dodatkowe zmiany wprowadzone na komisji. 
Zgodnie z Porozumieniem nr MEiN/2023/DPI/999 o udzielenie wsparcia finansowego na 
realizację zadania w ramach przedsięwzięcia Ministra Edukacji i Nauki pod nazwą "Poznaj 
Polskę" zwiększono dochody na zadania wykonywane na mocy porozumień z organami 
administracji rządowej o kwotę 20.000,00 zł i wydatki nimi finansowane w wysokości 
20.000,00zł, z przeznaczeniem dla 
SP w Radoszynie". 
Zgodnie z otrzymaną informacją z Urzędu Marszałkowskiego: 
- zwiększa się planowane dochody na budowę boiska wielofunkcyjnego w m. Ołobok o 
kwotę 95.000,00zł oraz wydatki na przedmiotową inwestycję o kwotę 107.000,00zł 
- zwiększa się planowane dochody na Przebudowę drogi powiatowej 1223F wraz z 
przebudową zjazdów i utwardzeniem nawierzchni na dz. ewid. nr 102/1, 46/4, 46/1 w 
ramach projektu pt. "Budowa ścieżki turystycznej w miejscowości Niesulice" o kwotę 
90.000,00zł oraz wydatki na przedmiotową inwestycję o 106.000,00zł 
Zwiększono dochody z odsetek o 45.000,00zł 
Zwiększono wydatki na zużycie energii elektrycznej o 5.000,00zł 
Zaplanowano zakup sprzętu nagłaśniającego za 12.000,00zł 
W związku z pismem nr KO.I.3146.3.9.2023.JH Lubuskiego Kuratora Oświaty zwiększa 
się dochody i wydatki o 800,00zł przeznaczone na dofinansowanie świadczeń pomocy 
materialnej o charakterze socjalnym dla uczniów, zgodnie z przepisami ustawy o systemie 
oświaty 
Zwiększono środki z Funduszu Pomocy o kwoty: 
- 20.360,00zł na edukację dzieci 
i przeznaczono je na wydatki na realizację zadań na rzecz pomocy obywatelom Ukrainy, 
którzy przybyli na terytorium Rzeczypospolitej Polskiej w związku z działaniami wojennymi 
prowadzonymi na terytorium tego państwa 
Zwiększono dochody o kwotę 1.223,00zł otrzymane z funduszu Przeciwdziałania COVID-
19 i przeznaczono na wypłaty refundacji podatku VAT 
Wójt Zbigniew Woch odnosząc się do zaproponowanych zmian poinformował, że do 
kolejnej inwestycji realizowanej z dofinansowaniem ze środków z rządowego programu 
Polski Ład tj. budowa SUW w Kalinowie po postępowaniu przetargowym musimy dołożyć 
z budżetu gminy kwotę 380 tys. zł z uwzględnieniem kosztów nadzoru. Odbył się trzeci 
przetarg, bo w drugim najniższa oferta obarczona była wątpliwościami. W przypadku 
budowy remizo-świetlicy w Niekarzynie Wójt unieważnił kolejne postępowanie 
przetargowe. Najniższa oferta na kwotę 1 880 tys. zł została złożona z wadą. Kolejne 
rozstrzygnięcie nastąpi 5 maja. Wystąpiliśmy do Lubuskiego Funduszu Pozarządowego 
z wnioskiem o maksymalne dofinansowanie w wysokości 250 tys. zł. Do rozdysponowania 
jest kwota 6 mln zł a 72 samorządy złożyły wnioski.  
Radny Andrzej Kałużny w kontekście budowy SUW zapytał czy nie moglibyśmy wystąpić 
do KOWR o dofinansowanie. Jak wiemy KOWR posiada w Niesulicach na sprzedaż 
25 działek, które docelowe będą podłączane do sieci. 
Wójt odpowiedział, że temat wystąpienia do KOWR o dofinansowanie zostanie 
przeanalizowany.  
Następnie Wójt poinformował, że w dniu wczorajszym odbyła się sesja Sejmiku 
Województwa Lubuskiego, na której podjęta została uchwała o dofinansowaniu budowy 
boiska wielofunkcyjnego w Ołoboku w wysokości 95 tys. zł i budowy ścieżki w Niesulicach 
w wysokości 90 tys. zł.  Niezwłocznie zostaną ogłoszone postępowania przetargowe. 
Aktualnie finalizujemy dokumentację na ścieżkę w Niesulicach od parkingu gminnego do 
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lodów. W dniu dzisiejszym nastąpi otwarcie ofert na budowę kładki na MRU. Wydaje się, 
że na to zadanie nie będzie potrzeby zwiększania budżetu.  
W dalszej kolejności Wójt poinformował, że uczestniczył w pogrzebie Aleksandra 
Dziedzica – mieszkańca Łąkiego ostatniego na terenie Województwa Lubuskiego 
uczestnika Powstania Warszawskiego. W dniu jego urodzin tj. pod koniec kwietnia 
w szkole podstawowej w Ołoboku odsłonięta zostanie tablica pamiątkowa, ufundowana 
przez przyjaciół Pana Aleksandra.  
W wyniku głosowań komisje jednogłośnie pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały 
o zmianie uchwały w sprawie uchwały budżetowej Gminy Skąpe na 2023 rok – kierując 
go pod obrady sesji. 

k) Skarbnik Gminy Brygida Sewohl omówiła projekt uchwały o zmianie uchwały w sprawie 
uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Skąpe na lata 2023-2029. 
W omawianym projekcie zaktualizowano załącznik nr 1 w związku ze zmianami 
w budżecie w roku 2023 oraz planami na kolejne lata. 
W wyniku głosowań komisje jednogłośnie pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały – 
kierując go pod obrady sesji. 

l) Sekretarz Gminy Alicja Hoppen-Anyszko omówiła projekt uchwały w sprawie przekazania 
środków finansowych na Fundusz Wsparcia Policji. Wyjaśniła, że przy konstruowaniu 
budżetu na 2023 r. do gminy wpłynęło pismo od Komendanta Policji w Świebodzinie 
o dofinansowanie za ponadnormatywne służby w wysokości 6 tys. zł i w wysokości 3 tys. 
zł dla Izby Wytrzeźwień w Raculi. 
Wójt poinformował, że z danych podsumowujących 2022 r. przedstawionych przez 
Komendanta wynika, że jako jedyna gmina w 2022 r. nie wsparliśmy finansowo policji. Zw 
względu na brak środków nie uwzględniliśmy wniosku do budżetu na 2023 r. Z uwagi 
jednak na dodatkowe służby policji na terenie gminy w okresie letnim wniosek został 
ponowiony. Wójt także wnioskuje do samorządu o udzielenie dofinansowania w wysokości 
6 tys. zł. 
W wyniku głosowań komisje jednogłośnie pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały – 
kierując go pod obrady sesji. 

 
Ad. 7 Sprawy różne 
 Prowadzący obrady Mariusz Kuźmicz przypomniał, że z końcem kwietnia mija termin 
na złożenie oświadczenia majątkowego. 
Następnie poinformował, że na uroczystej sesji w miesiącu maju uhonorowani zostaną radni 
i sołtysi pracujący dla samorządu powyżej trzech kadencji. 
 
Ad. 8 Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia. 

Prowadzący obrady Mariusz Kuźmicz poddał pod głosowanie przyjęcie protokołu ze 
wspólnego posiedzenia stałych komisji Rady Gminy Skąpe w dniu 01 marca 2023 r. W wyniku 
głosowania protokół został jednogłośnie przyjęty. 
 
Ad. 9 Zamknięcie obrad 
 Wobec wyczerpania porządku posiedzenia prowadzący obrady Mariusz Kuźmicz 
zamknął wspólne obrady stałych Komisji Rady Gminy Skąpe.   
Na tym protokół zakończono i podpisano. 
          
         Prowadzący obrady 
            
            Mariusz Kuźmicz 
 
Protokołowała: Ilona Zalisz 
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